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Ordförande:                      Iris Johnsson (PRO) 
 
Ledamöter:                      Eva Andersson (PRO) 
                                         Berta Eriksson (PRO) 
                                         Maj-Britt Gustavsson (PRO) 
                                         Anders Liljeberg (PRO) 
                                         Bo Werner (SPF) 
                                         Mats Dahlbom (SPF)  
                                         Lennart Söder (SPF) 
                                         Marianne Wikenbrandt (SPF) 
 
Anmält förhinder:     Sven Larsson             
                                          
 
I tjänsten deltog Maria Edin, adm.sekreterare, på avdelningen 
för äldre och funktionshindrade. Maria vikarierade för Birgitta 
Carlander. 
 
1. Sammanträdet öppnades.  
 
2. Besök av Berit Mårtensson, Gatu och fastighetskontoret och 

Marta Csiki, stadsdelsförvaltningens tekniska avdelning. 
Berit visade, med bilder och kartor, exempel på vad som är 
gjort i västerort inom tillgänglighetsprojektet. 
Vad gäller Spånga-Tensta gjordes en genomgång över vad 
som åtgärdats 2004 och vad som kommer att åtgärdas 2005. 
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(Se bilaga 2) 
Marta beskrev nulägessituationen här i stadsdelen. En 
genomgång gjordes över vilka parkvägar som asfalterades 
2004. (se bilaga 3) 
SPR uttryckte önskemål om att träffa Berit och Marta en 
gång per år för att höra hur arbetet går. 

 
3. Dagordningen godkändes. 
 
4. Till justerare valdes Iris Johnsson och Marianne 

Wikenbrandt.  
 
5. Godkännande av Stadsdelsnämndens pensionärsråds 

protokoll 05 03 23. 
 

6.  Anmälan av inkomna protokoll. Ordförande redogör 
kortfattat om innehållet. 

• Rinkeby/Spånga-Tensta gemensamma SPR möte 05 03 03. 
• Rinkeby SPR 05 03 14. 
• Förtroenderådet Fristad sjukhem 05 03 03. 

 
 

7. Rapporter och skrivelser 
• Balanslistan (bilaga 1) 

Trygghetsringningen, Guldkant och samverkansgrupp – 
inget för dagen. 
Utemiljön – genomgång av Berit Mårtensson och Marta 
Csiki under dagens möte. Önskemål om besök av dem en 
gång per år på mötestid. 
Utbildning för rådets ledamöter – första delen mycket 
uppskattad av deltagarna. Ser fram emot fortsättning till 
hösten. Overheadbilderna från utbildningen delades ut. 
Tillgänglighet – genomgång av Berit Mårtensson och Marta 
Csiki under dagens möte. Önskemål om besök av dem en 
gång per år på mötestid. 
Sjukvårdsberedningen – önskemål lämnades från lokala 
handikapprådet att närvara vid besöket från Janet Mackegård 
i maj. Detta godkändes av rådets ledamöter. 
Matdistributionen till äldre – två av ledamöterna hade 
varit på en föreläsning som beskrev hur viktigt det är för 
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välbefinnandet att få känna doften av nylagad mat. Då 
många äldre får matlådor hemlevererade missar man den 
njutningen. En undran fanns hos ledamöterna hur 
matdistributionen till äldre i stadsdelen fungerar. Därför 
fanns önskemål om att få besök av en person från 
förvaltningen som kan berätta om detta. 

• Färdtjänsten – önskemål om besök av någon från 
färdtjänsten till junimötet. 

• Studiebesök – önskemål om studiebesök på 
Brommageriatriken i augusti eller september i samband med 
möte. 
 

• Granskning av äldreomsorgen i Rinkeby 2004 – lades till 
handlingarna. 

• Äldreomsorgsinspektörernas årsrapport 2005 – önskemål om 
ett exemplar till alla ledamöter i SPR. 

• SL`s inbjudan till yttrande över trafikförändringar 2006 – 
ärendet ska upp i nämnden 19 maj, synpunkter från rådet 
måste lämnas senast 29 april. Bo Werner tar emot 
synpunkter för att sedan skriva ett yttrande till nämnden. 

• Information från färdtjänsten angående nytt färdtjänstavtal 
mellan Stockholms läns landsting och länets kommuner. 
Önskemål om att få hit en representant från färdtjänsten till 
junimötet. 

• Sammanställning av Patientnämndens rapport för 2004 
gällande kommunal vård – lades till handlingarna.  

  
 
    
8. Övriga frågor. 
• Datum för augustimötet ändrades till 16 augusti. 
• Rådet önskar ett exemplar till alla ledamöter av broschyren 

från Brommageriatriken – ”En trygghet för patienten” 
• Rådet önskar studiebesök på Brommageriatriken i augusti 

eller september, i samband med möte.  
 
 
 

9. Mötet avslutas. 
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Bilagor.  
1. Balanslista   
2. Åtgärdsplan för Spånga-Tensta 2004+2005 gällande 

tillgänglighetsprojektet. 
3. Asfalteringar gällande parkvägar i Spånga-Tensta 2004. 
 
 
  
För anteckningarna svarade: 
 
 
Maria Edin 


